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Huisvesting Asielzoekers in Aerdenhout 

 

Beste commissie leden, 

 

Ter inleiding laat ik u weten dat de bewoners van de Sparrenlaan in Aerdenhout en omgeving 

geheel onverwacht op 28 maart een brief ontvingen van de gemeente Bloemendaal waarin zij 

melden dat de locatie Sparrenlaan 9/9a als mogelijke locatie is aangewezen aan asielzoekers. 

Vanochtend werd ik er door de griffie terecht op gewezen dat de locatiekeuze voor de opvang 

van asielzoekers behoord tot de commissie Grondgebied, en niet valt binnen het 

aandachtsgebied van de commissie Samenleving. Ik begrijp dat, edoch constateer ook dat het 

gevolg van een locatie keuze ineens wél onder de verantwoordelijkheid valt van de commissie 

Samenleving. 

 

De specifieke groep asielzoekers die men hier wil plaatsen betreft namelijk “30 alleen gaande 

minderjarige asielzoekers”. Als ik me niet vergis vallen alle inspanningen die de gemeente 

verricht rond werk, participatie en zelfredzaamheid, zorg en jeugd, Participatiewet en 

Jeugdwet onder het Sociaal Domein/Samenleving. 

 

Ik maak me zorgen over de gekozen locatie. Het woonoppervlakte van de bedoelde pastorie is 

volgens het BAG-register (basis administratie gebouwen) € 210m². Dat is 7m² per asielzoeker 

en dan heb ik de ruimte die nodig is voor dag én nacht begeleiding niet eens meegerekend. De 

omgevingsfactoren zijn uitermate ongeschikt. Er zijn geen winkels of welzijnsvoorzieningen, 

het openbaar vervoer is zeer beperkt en er is in de nabije omgeving geen vertier. Welke groep 

van jongeren zou hier überhaupt kunnen aarden? Is het dan echt een goed idee om zo’n grote 

groep van kwetsbare en veelal getraumatiseerde mensen uit verschillende culturen met de 

daarbij behorende meervoudige problematiek hier te huisvesten. 

 

Op het internet is veel informatie te vinden over opvang waar het wél en waar het niet goed 

gaat. Er zijn zelfs politierapporten met een negatief advies voor plaatsing van deze specifieke 

deze doelgroep in woonwijken. Ook weet ik resultaten uit het verleden geven geen garantie 

voor de toekomst. Het leek mij echter goed om u over deze zaak te informeren zodat u uw 

collega’s tijdig met uw expertise bij kunt bij staan in plaats van achteraf geconfronteerd te 

worden met de consequenties.  

 

Het opvang probleem moet worden opgelost, daar zijn wij ons ook in Aerdenhout van bewust. 

Slechte heelmeester maken echter stinkende wonden, laten we dàt gezamenlijk voorkomen. 

 

Dank voor uw luisterend oor, 

 

Lieke Kluwen 
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